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PROTOKÓŁ Nr 14/2019 
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
z posiedzenia w dniu  10 grudnia 2019 r. 

 
 
W dniu 10 grudnia 2019 r. o godz. 9.00 w siedzibie Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II  
w Trzciance rozpoczęło się posiedzenie Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 
 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych otworzył posiedzenie, stwierdzając na 
podstawie listy obecności (zał. nr 1) prawomocność obrad.  
 
Następnie Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych zaproponował, aby porządek 
dzisiejszego posiedzenia rozszerzyć o punkt: „Zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej powiatu 
czarnkowsko-trzcianeckiego na 2020 rok”, z uwagi na niezrealizowanie tego punktu na posiedzeniach 
w dniu 03.12. oraz 06.12. 
 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych poddał pod głosowanie kwestię zmiany 
porządku posiedzenia – w obecności 8 członków Komisji: 
8 głosów „za” 
0 głosów „przeciw” 
0 głosów wstrzymujących się. 
 
Tym samym porządek posiedzenia został rozszerzony i przedstawia się następująco: 
1. Realizacja inwestycji w Szpitalu Powiatowym im. Jana Pawła II w Trzciance. 
2. Plan pracy Komisji na I półrocze 2020 r. 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego na 2020 rok. 
4. Sprawy różne. 
 
 
Ad. 1. 
Realizacja inwestycji w Szpitalu Powiatowym im. Jana Pawła II w Trzciance 
 
Informację na temat realizacji inwestycji przedstawił Dyrektor Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła 
II w Trzciance. Zgodnie z informacją do końca roku 2019 planowane jest osiągnięcie etapu stanu 
surowego zamkniętego. Oddanie prac zaplanowano w terminie do 30.08.2020 r., uzyskanie wszystkich 
niezbędnych pozwoleń zaplanowano do 30.09.2020 r.. 01.10.2020 r. to planowany termin 
uruchomienia dobudowanej części. 
 
Następnie Główna Księgowa jednostki przedstawiła radnym poziom zaawansowania środków 
finansowych wydanych na inwestycję. Jak poinformowała Główna Księgowa całkowita wartość 
poniesionych wydatków na dzień 30.11.2019 r. wynosi 1.285.679,75 zł. W tym środki pochodzące  
z dotacji powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego w latach 2018-2019 to kwota 989.175,00 zł, natomiast 
środki własne szpitala w latach 2017-2019 to kwota 296.504,75 zł. 
 
Jak poinformował Dyrektor Szpital zawarł umowę na pełnienie czynności Inspektora Nadzoru, 
zgodnie z art. 4 pkt. 8 ustawy Prawo Zamówień Publicznych, z Zakładem Obsługi Inwestycji 
„INBUD” s. c. Andrzej Cija, Jan Pawlęty, na wartość ryczałtową w wysokości 156.210,00 zł. 
 
Następnie Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych otworzył panel dyskusji, podczas 
którego radni zadawali szczegółowe pytania dotyczące inwestycji. 
 
Radny Janusz Rajek zwrócił się z do Dyrektora z zapytaniem, czy w trakcie prac pojawiały się jakieś 
problemy? 
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Dyrektor odpowiedział, że na etapie prac ziemnych pojawiły się dodatkowe koszty nie do 
przewidzenia w wysokości 116 tys. zł. Szpital nie dysponował planami, co znajduje się w miejscu 
budowy, konieczne okazało się wykonanie głębszych wykopów.  
Radny Janusz Białoskórski zapytał, czy prace prowadzone są zgodnie z harmonogramem, czy wydatki 
na dziś nie przekraczają planowanej kwoty oraz czy istnieje obawa, że globalna kwota wydatków na 
inwestycję będzie przekraczać kwotę planowaną? 
Dyrektor odpowiedział, że prace rozpoczęły się później niż zakładał harmonogram, co wiązało się ze 
wspomnianymi wcześniej problemami na etapie prac ziemnych. Teraz prace idą sprawnie, szybko. 
Ekipa schodzi z budowy dopiero po godz. 20.00 i pracuje także w dni wolne. Jak poinformował 
Dyrektor na dzień dzisiejszy nie widzi jednak większych zagrożeń. Co 2 tygodnie odbywają się 
spotkania z inwestorem zastępczym oraz podwykonawcą i na bieżąco jest wszystko monitorowane. 
Dyrektor odpowiedział, że nie da się całkowicie wykluczyć, że zajdzie potrzeba poniesienia 
dodatkowych nakładów finansowych, na ten moment jednak nie zakłada takiego rozwoju spraw. 
Radny Janusz Rajek zapytał, czy kwota globalna inwestycji, czyli 7.800.000,00 zł zawiera także 
koszty zakupu wyposażenia? 
Główna Księgowa odpowiedziała, że jest to koszt samej budowy z instalacjami. W kwocie tej także 
nie ma instalacji przeciwpożarowych. Dyrektor dodał, że planuje się wstawić stary sprzęt, ale Szpital 
będzie się starać o nowy. Uzyskano pozytywną opinię o celowości inwestycji ze strony Urzędu 
Wojewódzkiego, co pozwoli na aplikowanie o środki zewnętrzne poprzez program IOWISZ. Dyrektor 
przy okazji wyjaśnił jakie są warunki składania wniosków. Wymagany wkład własny wynosi 20 %. 
Problemem dla Szpitala jest to, że nie on jest właścicielem budynków. Wobec czego starając się np.  
o 1 mln zł, 200 tys. zł musiałby wykazać powiat. Zastępca dyrektora dodał, że wyniki audytu 
przeprowadzonego w Szpitalu w Trzciance wykazały, że część sprzętu wymaga wymiany, bo jest 
zamortyzowana. Nadmienił, że Szpital chciałby wnioskować z realnym wkładem, ale też trzeba mieć 
na uwadze, że wnioski na relatywnie drobne kwoty, mają mniejsze szanse na uwzględnienie  
w finansowaniu. 
Radna Izabela Bobińska zapytała, czy w sytuacji gdyby okazało się, że Szpital w Trzciance będzie 
jedynym szpitalem w powiecie, to jest szansa na zwiększenie liczby łóżek na pediatrii? 
Zastępca dyrektora odpowiedział, że byłoby to możliwe, gdyby placówka przejęła pielęgniarki  
i kontrakt z czarnkowskiego szpitala. Dodał, że sytuacja z pielęgniarkami się nieco poprawiła, ale 
wciąż występują niedobory. 
Radny Grzegorz Bogacz zapytał, jakie będą koszty dostosowania szpitala do przepisów p. poż. i kto te 
koszty pokryje? 
Dyrektor odpowiedział, że pokryje je Szpital. W tym momencie prowadzone są rozmowy w tym 
zakresie. 
 
Dalsza dyskusja dotyczyła audytu przeprowadzonego w Szpitalu Powiatowym w Trzciance prze firmę 
FORMEDIS. Zastępca dyrektora odniósł się ponownie do kwestii podnoszonych w swojej 
wypowiedzi podczas ostatniej sesji Rady Powiatu, z której wynikało, że Szpital nie zgadza się ze 
wszystkimi wynikami audytu. Zastępca dyrektora powiedział, że z mównicy padło także wiele 
nieprzyjemnych słów pod adresem dyrekcji trzcianeckiej placówki, dlatego też przygotowane zostały 
pisma do organu założycielskiego w tej sprawie. Jak podkreślił, pisma te nie są krytyką audytu, ale 
dyrekcja chciała się do sprawy odnieść. 
 
Na tym wyczerpano powyższy punkt obrad. 
 
 
Ad. 2. 
Plan pracy Komisji na I półrocze 2020 r. 
 
Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych opracowała plan pracy na I półrocze 2020 r. w brzmieniu 
załącznika nr 2 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 3 
Zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego na 2020 rok 
 
Komisja Zdrowia i Spraw społecznych kontynuowała swoją dyskusję nad projektem budżetu 
na rok 2020. W wyniku dyskusji wypracowano dwa wnioski: 

 
I wniosek, zgłoszony przez radnego Grzegorza Bogacza: 
 

 Zmniejszenie o 150.000,00 zł: 
 

 dział 750 o 140.000,00 zł, z tego: 
-  rozdział 75020 - Starostwo Powiatowe -  120.000,00 zł: 
 - § 4010 - 94.000,00 zł, 

- § 4110 - 16.000,00 zł, 
(wydatki na wynagrodzenie etatowego członka Zarządu Powiatu), 
- § 4380 - 10.000,00 zł;  

-   rozdział 75075 - Promocja powiatu - 20.000,00 zł; 
- § 4300 - 20.000,00 zł;  

 dział 754, rozdział 75412 - Ochotnicze straże pożarne - 10.000,00 zł, z tego: 
- § 4190 - 3.000,00 zł, 
- § 4210 - 3.000,00 zł, 
- § 4300 - 4.000,00 zł; 

 
 Zwiększenie o 150.000,00 zł: 

 
 dział 854, rozdział 85495 - wydatki Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance -  150.000,00 

zł, z tego: 
- § 4010 - 120.000,00 zł, 
 -  § 4110 - 30.000,00 zł; 
z przeznaczeniem na rozszerzenie działalności poszczególnych sekcji poza Trzciankę, poprzez 
prowadzenie zajęć przez instruktorów w pozostałych gminach Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego.  

 
przegłosowany w obecności 7 członków Komisji następującym stosunkiem głosów (nieobecny 
radny J. Rajek): 
 6 głosów „za” 
 0 głosów „przeciw” 
 1 głos wstrzymujący się 
 
II wniosek, zgłoszony przez radnego Tadeusza Teterusa: 
 

 Zmniejszenie  o 1.900.000,00 zł:  
 

 dział 600, rozdział 60014 - Zarząd dróg powiatowych - o 1.900.000,00 zł: 
-  § 4270 - rezygnacja z realizacji „Remontu drogi powiatowej nr 1341 Gębice-Wyszyny”. 

 
 Zwiększenie:  

 
- o kolejne 150.000,00 zł dla Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance -  
 dział 854, rozdział 85495 - 150.000,00 zł, z tego: 
      - §  4010 - 100.000,00 zł, 
 - §  4110 - 30.000,00 zł, 
 - §  4120 - 20.000,00 zł; 
 dział 851, rozdział 85111 - Szpitale powiatowe - o 1.750.000,00 zł:  



BR.0012.42.2019.NR 4

- §  4160  - pokrycie ujemnego wyniku finansowego szpitali.   
Kwota na pokrycie ewentualnego ujemnego wyniku szpitali po zmianie będzie wynosić ogółem 
2.750.000,00 zł.  

 
przegłosowany w obecności 7 członków Komisji następującym stosunkiem głosów (nieobecny 
radny J. Rajek): 
 5 głosów „za” 
 0 głosów „przeciw” 
 2 głos wstrzymujące się 
 
Podsumowując oba wnioski proponowana kwota ogółem zwiększenia dla Młodzieżowego Domu 
Kultury w Trzciance wynosi 300.000,00 zł. 
Kwota wydatków Młodzieżowego Domu Kultury po proponowanych zmianach będzie wynosić 
817.600,00 zł.  

 
Wobec powyższego Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych poddał pod głosowanie 
kwestię wydania opinii pozytywnej o projekcie uchwały budżetowej powiatu czarnkowsko-
trzcianeckiego na rok 2020, przygotowanym przez Zarząd Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego, 
przy uwzględnieniu powyższych wniosków – w obecności 7 członków Komisji (nieobecny radny 
J. Rajek): 
7 głosów „za” 
0 głosów „przeciw” 
0 głosów wstrzymujących się. 
 
Opinia została wydana  i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 
 

Ad. 4 
Sprawy różne 
 
Spraw różnych nie poruszano. 
 
 
 
Na tym posiedzenie Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych i protokół w dniu 10 grudnia 2019 r. 
zakończono.  
 

Przewodniczący Komisji 
Zdrowia i Spraw Społecznych 

(-) Zbigniew Paszko 
 

 
 
Protokolant: 
Natalia Rozalewicz 
 


